

附件

有關「領展大學生獎學金」

領展大學生獎學金於 2015 年設立，申請人必須為家庭三代中首位入讀本地大學且成績優秀的學生，並同時積極參與不同活動及服務社會。評選委員會由領展、公共機構、商界、教育界、非政府機構及社區機構代表組成，分別與合資格同學進行面試，審視他們的才能及對社會的熱誠，最後選出獎學金得主。每名得獎者除了可獲兩萬港元獎學金，亦會加入「領展同學會」，參與領展提供之職業及個人發展工作坊及義工活動等，同學更可獲實習生計劃之優先考慮。由 2021/22 年度起，領展擴大獎學金合資格範圍至涵蓋 11 所本地大學，得獎名額增加至 220 個。

Appendix

About the Link University Scholarship

Established in 2015, the Link University Scholarship gives recognition to outstanding students who are the first in three generations of their families admitted to a local university and have performed well in their studies, and who are also active in community services. The Selection Panel is composed of representatives from Link, the public, business and education sectors, and non-profit and non-government organisations. Link interviews shortlisted applicants to assess their capabilities and commitment to the community. Apart from the scholarship of HK\$20,000 each, awardees are automatically admitted to the Link Scholars Alumni, through which Link provides opportunities in career development and community service, and which gives them priority consideration for the company's internship programme. Effective from 2021/22, Link has expanded eligibility for its scholarship programme to 11 participating local universities, and the number of awards has increased to 220.